
 

 

 

Referat  af Fællesmødet i Østbirk Idrætsforening 6. oktober 2009. 

 

Deltagere: Peter (håndbold), Martin (fodbold), Kirsten (kasserer), Torben (formand), Kis (tennis), 

Niels Peter (badminton) og Gudrun (bestyrelsesmedlem) 

 

Pkt. 1 Orientering fra bestyrelsen 

Hal 2. Torben har deltaget i sit første møde som bestyrelsesmedlem i Østbirkhallen. Processen med 

Hal 2 er gået ind i fasen med søgning af midler. 

Idrætsforeningen har givet tilsagn om at betale 20.000 kr. til projekteringen. 

Samarbejde med borgerforeningen. Borgerforeningen har opfordret til samarbejde, og der har været 

holdt det første møde, hvor ØIF har givet tilsagn om positiv medvirken. 8752 var også på 

dagsordenen, og borgerforeningen vil overveje, hvordan de kan bidrage til en bedre økonomi i 

bladet. Forventning til, at Borgerforeningen vil bidrage til at minimere underskuddet. 

Strategi-arrangement. Vil gennemføre et arrangement over et døgn med overnatning, hvor 

bestyrelse og 2 fra hvert udvalg drøfter strategi med DGI (formentlig) som "fødselshjælper". 

Efterlyste punkter fra de enkelt udvalg og opfordrede udvalgene til på næste udvalgsmøde at bruge 

5 minutter på emnet. 

Bestyrelsen er bevidst om, at der efter et sådan arrangement skal holdes fast i konklusionerne, og at 

ansvaret for dette ligger hos bestyrelsen. 

Forberedelserne vil i øvrigt ske via mail, så snart der foreligger input til form og indhold. 

 

Pkt. 2 Økonomi 

Kirsten sender budgetark ud. Hvis det ønskes, medvirker Kirsten gerne ved budgetlægningen. 

Budgetterne fra udvalgene ønskes retur 1. november. 

Martin var betænkelig ved alle kontingentopkrævningerne, som  nu udsendes samtidig. Fodbold vil 

gerne dele i to opkrævningerne, men har hidtil holdt sig tilbage, da det er dobbelt arbejde. Et nyt 

administrationsprogram ville lette dette arbejde. Det er der endnu ikke nogen løsning på. 

 

Pkt. 3 Nyt fra udvalgene 

Tennis: Har gennemført klubmesterskaber for børn. Også for voksne, men knap så mange deltagere. 

Tilbagegang i medlemstallet af voksne. Bestyrelsesmedlemmer skal ikke betale, men deres samt 

æresmedlemmers kontingent betales af hovedforeningen. 

Budgettet holder derfor ikke. Blandt andet også på grund af indbrud med stjålne bolde m.m. for 

3.000 kr. Det ender dog ikke med underskud i afdelingen. 

Vil opstille et ekstra hegn, så der ikke kan "festes" inden for anlægget af uvedkommende. 

21. oktober holdes medlemsmøde med uddeling af pokaler m.m. 

Ikke tilfreds med tennis-tilbuddene. Har forhørt i Tennisforbundet, som har helt andre tilbud. 

 

Badminton. Baneudlejning gået rigtigt ud. 2 baner mere end tidligere er udlejet. Muligvis fordi 

børnetræningen er flyttet. Medlemstallet cirka på samme niveau. Gentager juleturnering, når der er 

plads i hallen. Kører ellers som vanligt.  

 

Håndbold. Startet børnehavehåndbold med stor succes - leg med bold. 30 deltagere. Socialt kører 

også godt. Stævne sammen med DGI med rigtige mange tilskuere. Mangler drenge til U12. 

 



Fodbold. Udesæsonen gået på hæld. Er kommet ufattelig godt i gang. Begge seniorhold, ynglinge 

og junior har alle god tilslutning - over 25 seniorer til træning - kan ikke mindes der før har været så 

god tilslutning. Trænerforlængelse er derfor gået lettere - er på plads indtil sommer 2011. 

Tager hul på indesæsonen i uge 43. Alle holdene besat med trænere. 

Trænerjakker med reklame for egen hjemmeside. Vil lave ny tøjudstilling i hallen med færre ting. 

Kontrovers med DGI om betaling for deltagelse i Landsmesterskaber m.m. Har trukket alle 

tilmeldinger til DGI. Der holdes møde torsdag mellem Martin og DGIfodboldudvalget. 

Føler ike, at DGI har styr på det. Melder noget ud - men det bliver noget andet. 

Regning for udeblivelse af besætning til dommerbord - ØIF kan dokumentere at have været til 

stede. 

Skal have udvidet materielrum i hallens kælder for at have plads nok. 

Vedr. reparationer af baneanlægget, så gør fodboldudvalget det selv nu - har ikke været tilfreds med 

kommunens indsats.  

Martin sagde, at der har været et stort arbejdspres på fodboldudvalget. 

 

Vedr. DGI 

Kritikken af DGI var udbredt. Badminton nævnte de store afstande til turneringer - så hellere mere 

lokale turneringer (Denne kritikk var flere enige i). Tennis føler ikke at tennis-repræsentanten i DGI 

har ikke forstand på det, han har med at gøre - det flyder. Også  for langt at køre til turneringer. 

 

Vedr. personalefesten 

Festen afholdes 6. februar. Håndboldudvalget kan disponere over 175 kroner pr. deltager. Udvalget 

skal også huske udformning af invitationer - skal omkring bestyrelsen før udsendelse. 

 

Diverse 

Nye restanceliste sendes ud - Kirsten beder om hurtig svar. 

Kopimaskinen virker ikke - service-nummeret virker heller ikke. 

Velkomstfolder trykt -  

8752, oktober-nummeret er lagt frem i brugsen. Birkevej ikke modtaget oktober-nummeret. 


